



AVIS PUBLIC

RÈGLEMENT NUMÉRO 2020-125-3 ENTRÉE EN VIGUEUR

Avis public est par la présente donné que, lors de la séance ordinaire du conseil municipal de la Ville de Saint-Lambert tenue le 16 novembre 2020, le règlement suivant a été adopté :

- *Règlement modifiant le règlement 2015-125 sur la procédure des séances du conseil (2020- 125-3).*

Ce règlement a pour objet :

- De modifier la durée de la deuxième période de questions de 60 minutes à 90 minutes;
- De modifier le temps alloué lors du tour de table pour permettre 5 minutes à chacun des membres du conseil.

Ce règlement entre en vigueur le jour de sa publication et il peut être consulté sur le site Web de la ville à l'adresse suivante : www.saint-lambert.ca.

DONNÉ à Saint-Lambert, ce 20 novembre 2020.

La greffière,

Cassandra Comin Bergonzi

Cassandra Comin Bergonzi

PUBLIC NOTICE

BY-LAW NUMBER 2020-125-3 COMING INTO FORCE

Public notice is hereby given that at a regular sitting of the Municipal Council of the City of Saint-Lambert, held on November 16, 2020, the following by-law was adopted:

- *By-law to amend By-law 2015-125 respecting the procedure of the Council meetings (2020- 125-3).*

This object of this by-law is:

- To increase the length of the second question period from 60 minutes to 90 minutes;
- To modify the time allotted for the round table to allow 5 minutes for each Council member.

This by-law comes into force on the day of its publication and it may be consulted on the City's website at: www.saint-lambert.ca.

Given in Saint-Lambert, on November 20, 2020.

Cassandra Comin Bergonzi

Cassandra Comin Bergonzi

City Clerk